
Referat fra programstyremøte 05.12.2013 

Til stede: Øyvind, Jorunn, Sébastien, Harald, Kjersti, Helge Vidar, Henriette, Isabell og Gita 

1) Dagsorden og referat fra forrige møte ble godkjent.  

2) Orienteringssaker:  

• Franskmiljøet tok en skål for Anje og Jorunn, og ønsket dem velkommen som postdoktorer på 

faget. Anje er knyttet til Kjersti sitt klimaprosjekt og Jorunn er på IF. 

• Nytt masteremne (5 studiepoeng) FRAN349 «Prosjektutvikling» blir opprettet særlig for 

utvikling av masterprosjektene til studenter som er i lærerutdanning. Isabell mente at det 

burde fjernes 5 studiepoeng fra et annet masteremne hvis FRAN349 blir innført. I følge Kjersti 

er det vanskelig å redusere 5 studiepoeng fra masteremnene, men evt. kan man se på SAK-

emnet FRAN305. Henriette foreslo at 5 poengs-emnet ikke bør være obligatorisk. Kjersti, 

Øyvind, Margery og Henriette er i komitéen for å lage emnebeskrivelse for FRAN349 til neste 

programstyremøte i januar . 

• FRAN100: Emnet kan trolig komme i gang fra H-14 og vil da måtte erstatte Akademisk 

Skriving. Helge Vidar delte ut emnebeskrivelse fra 2012, som alle kan tenke over til neste 

programstyremøte, da emnebeskrivelse for FRAN100 bør bli vedtatt. Dette må skje før UUI-

møte som er 24. januar.  

• Kvotestudenter: Frist for søkerne var 1.des. Det blir fint om en ny masterstudent vil komme til 

franskfaget fra Yaoundé. NTNU har en PHD-kandidat derfra som skal disputere i februar 2014. 

Det er viktig å arbeide for å få flere kvoteplasser ved HF. 

• Det var møte i UUI, hvor Helge Vidar hadde deltatt. Han mente at det var mye positivt i en 

redegjørelse fra lektor Liv Skipenes, leder for Fagutvalget for fremmedspråk i vgs i Hordaland, 

ang. arbeid med fremmedspråkenes stilling i skolen. 

• 1. des. var det frist for å sende inn pensumlister til Studia. Alle emneansvarlige ble minnet på 

om å sende inn lister over pensum, hjelpebøker osv. til Studia så fort som mulig. Ny 

fagansvarlig på Studia er Mai Cecilie Stabell, og hun har sendt purring angående manglende 

lister. 

• Emneansvarlige må sende inn emnerapporter til Hilde, med kopi til fagkoordinator innen 

utgangen av året. Minst en tredjedel av emnene må ha studentevaluering hvert semester. 

Her er forslag fra fagkoordinator: 

Vår-14: 103, 201, 302 og 349   

Høst-14: 102, 305, 303/304 

Vår-15: 101, 253, 303/304 

Høst-15: 114, 303/304, 349 

Vår-16: 103, 302, 303/304 

Høst-16: 102, 105, 305 

Forslaget sendes Hilde. 

• Faglig pedagogisk dag er den 7.februar 2014. John Kristian Sanaker har tilbudt seg å holde et 

foredrag om «det problematisk franske minnet om Algerie-krigen». Han skal holde et 

masterkurs om dette i Tyskland.  Kjersti og Øyvind vil komme med et innspill til foredrag om 

klimadiskurs. 

• OFNECs 30-årsjubileum ble feiret med et omfattende program over tre dager i Caen, 6 – 8 

nov.  Harald, Odile, John Kristian, Helge Vidar og visedekan for forskning Einar Thomassen 

deltok fra UiB. En fint illustrert, tospråklig bok (160 s. norsk/fransk) som forteller om ulike 

aspekter ved OFNECs tilblivelse, drift og historikk, ble presentert i forbindelse med jubileet.  

Helge Vidar vil skaffe flere eksemplarer til fransseksjonen. 



• Helge Vidar orienterte om arkivering/publisering av doktoravhandlinger i BORA, noe som 

frarådes i utgangspunktet for PhD-monografier pga mulige problemer med senere publisering 

på franske (og andre) forlag. 

3) Rapport fra programsensorene ble gjennomgått og kommentert fra de forskjellige. Margery hadde 

sendt inn sine kommentarer siden hun hun ikke kunne være med på møtet. Jorunn nevnte 

tilbakemeldinger fra studenter angående FRAN102 er at pensumet er for stort. Det må videre 

diskuteres i fagmiljøet. Isabell nevnte om at kommunikasjon mellom IF og PPU er dårlig når det gjelder 

eksamen.  Margery´s kommentarer ble gjennomgått.  Hun er uenig i at litteraturpensumet på 100-nivå 

er for ambisiøst, men støtter enkelte av programsensorenes generelle kommentarer om strukturen i 

franskstudiet.  Hun mener at programsensorrapporten burde ha vært mer utdypende ang. 

fagdisiplinene og de enkelte emnene.  

4) Referatet fra Nasjonal fagrådsmøte ble gjennomgått. 

5) Myriam´s orientering om ny rammeplan for lektorutdanning ble utsatt til neste programstyremøte 

(foreslått lagt til tirsdag 14/1), ettersom Myriam hadde forfall fra møtet, og rammeplanen ennå ikke er 

vedtatt.  

6) Det vil komme en ny FLE-praktikant til franskseksjonen 15.feb – 15.mai, fra Université de Clermont-

Ferrand. 

7) Eventuelt: Ingen saker innmeldt.  

Neste programstyremøte blir den tirsdag 14. jan. 2014, kl.12.15 - 14.00 i møterom 305, HF-bygget. 

 

 

Referent: Gita 

 

 

 

 

 


